
گروه ورزشــی - محمد حسین یزدی: 
سخنگوی جدید باشــگاه استقلال در 
اولین نشســت خبری خــود اظهارات 
جنجالــی و البته بعضاً مبهم را پیرامون 
فصل اخیر آبی پوشان و مسیر پیش روی 

استقلالی ها به زبان آورد.
به گزارش فوتبال 360، اســتقلال این روزها 
درگیر مشکلات ریز و درشت پرشماری است 
و همه تلاش آبی پوشــان بر این اســت که 
بتوانند فصل کابوس وار خود را با کسب عنوان 
قهرمانــی در جام حذفــی و حضور در جمع 
8 تیم برتــر لیگ آبرومندانه به پایان ببرند و 
بعد از گذراندن یک فصل تلخ، به اســتقبال 
ترمیم نقاط ضعف خود بروند. در هفته اخیر 
اتفاقات مهمی در باشــگاه اســتقلال رخ داد 
که مهم ترین آن ها، انتصاب ســاعده سیما در 
نقش اولین سخنگوی زن باشــگاه بود و در 
ادامه، انتشــار وویسی از علیرضا اسدی، عضو 
هیات مدیره آبی پوشــان علیه تمدید قرارداد 
دیدیه اندونگ و اســتخدام سرمربی خارجی 

خبرساز شد.
مدیران ارشــد باشگاه استقلال که این روزها 
آبی پوشان  تلاش می کنند ساختار مدیریتی 
را هم ترمیم کنند، در شــرایطی که خبرهای 
ضدونقیض پیرامــون آینده وضعیت ترکیب 
هیات مدیره اســتقلال به اوج خود رســیده، 
تصمیم گرفتند تا نشستی خبری برای ساعده 
سیما برگزار کنند؛ سخنگویی که انتخاب او به 
عنوان یک چهره غیرورزشی و البته با سوابق 
سیاسی گسترده و از طیف هم فکران سیاسی 
رئیس هیات مدیره اســتقلال هم به خودیِ 

خود حواشی پرشماری داشت. 
می خواهیم از تیمداری به سمت 

باشگاهداری حرفه ای برویم
سیما درباره سیاســت جدید مدیران باشگاه 
گفــت: »هیات مدیره جدید پاســخگویی و 
شفافیت را در برنامه کاری خود قرار دارد و به 
همین دلیل سخنگو را منتصب کردند. وظیفه 
دارم صدای رســمی باشگاه باشم و مواضع و 
برنامه های هیات مدیره را اطلاع رســانی کرده 
و گوشی شــنوا برای هواداران و پل ارتباطی 
بین هواداران و باشــگاه باشــم. اطلاع رسانی 
دقیق، ایجاد ارتباط مســتمر بــا اصحاب و 
هواداران و پاســخگویی صادقانه ســه اصل 
کاری من اســت«. ساعده ســیما در تکمیل 
صحبت های خود پیرامون سیاست های کلی 
باشگاه توضیح داد: »سعی می کنم در کمال 
صداقت با افکار عمومی و رسانه ها رفتار کنم. 
امیدوارم تلخی فصلی را که سپری کردیم با 
شیرینی جام حذفی به هواداران تقدیم کنیم. 

در هیات مدیــره در نظر داریم از تیمداری به 
باشگاهداری حرفه ای تبدیل کنیم. در اینکه 
تیم مردان مهم ترین بخش باشــگاه اســت 
تردیدی نیست، ولی در کنار آن سعی خواهیم 
کرد در رشــته های دیگر نیز تیمداری کنیم. 
قطعاً برای بلندمدت ساختارســازی خواهیم 
کرد. برای بزرگی نام استقلال باید بزرگ فکر 
کــرده و بزرگ برنامه ریزی کنیم. روال کار به 
این خواهد بود که به صورت دوره ای و مستمر 

با اصحاب رسانه گفت وگو کنیم«.
تست گیری در آکادمی باشگاه 

رایگان است
ســخنگوی اســتقلال با اشــاره به وضعیت 
آکادمی اســتقلال گفت: »ابتــدا می خواهم 
درباره آکادمی و اتفاقاتی که در 10 روز اخیر 
افتاد، توضیحاتی ارائه کنم. حدود 6 هزار نفر 
بــرای رده های مختلف تســت دادند و برای 
هــر رده 30 نفر انتخاب شــدند. آنچه را که 
می خواهم اعلام کنم این است که برای اولین 
بار در تاریخ باشــگاه به صورت هفتگی تست 
گرفتــن در آکادمی تا زمان مســابقات ادامه 
داشته باشد. تســت گیری در آکادمی باشگاه 
رایگان اســت و این موضوع را اعلام می کنم 
تا افراد سودجو و کسانی که دنبال درآمدزایی 

هستند تیرشان به سنگ بخورد«.
اسدی در هیات  مدیره 

حضور خواهد داشت
سیما درباره وویس منتشــر شده از علیرضا 
اســدی و احتمال برکناری او از هیات مدیره 
استقلال، ضمن رد گمانه زنی های انجام شده 
پیرامون پایان حضور اســدی در هیات مدیره 
آبی پوشان گفت: »آقای اسدی در هیات مدیره 
حضور خواهند داشت. آنچه که از زبان ایشان 
منتشــر شــد یک بی اخلاقی بود و حرفه ای 
نبود، ولی این صحبت ها اظهارنظر شــخصی 
بود. برای ادامه فعالیت ایشان در هیات مدیره 
و آکادمی باشگاه تغییری صورت نمی گیرد و 

به کارشان ادامه می دهند«.
همزمان با انتخاب سرمربی، دنبال 

انتخاب مدیر ورزشی هستیم
ساعده ســیما درباره آخرین وضعیت انتخاب 
ســرمربی خارجی و اختلاف نظرهای موجود 
در هیات مدیــره گفت: »بــا زیرکی تمام دو 
سوال را در یک سوال پرسیدید. اختلاف نظر 
با اختلاف داشتن متفاوت است. الان از جلسه 
هیات مدیره می آیــم و اختلافی وجود ندارد. 
اختلاف نظر در مورد مســائل باشــگاه وجود 
دارد، امــا آنچه که اتفاق می افتد نظر جمعی 
اســت. در مورد ماتزاری و انتخاب ســرمربی 
خارجی با 3-2 مربی خارجی صحبت کرده ایم 

که ماتزاری یکی از گزینه هاســت«. ســاعده 
سیما با اشاره به انتصاب مدیر ورزشی توضیح 
داد: »دنبال این هســتیم که در آرامش و به 
دور از هیاهوی رســانه ای و با توجه به تجربه 
قبلی از قرارداد مربیان خارجی گذشته، عقد 
قراردادی محکم داشته باشیم. دنبال جواب از 
کسی نیســتیم و طبق برنامه پیش می رویم. 
مثل باشگاه های حرفه ای قرار است یک مدیر 
ورزشــی داشته باشــیم. ترجیح هیات مدیره 
این اســت که مدیر ورزشی را قبل از انتخاب 
ســرمربی خارجی انتخاب کنند. همزمان با 
انتخاب سرمربی، دنبال انتخاب مدیر ورزشی 

هستیم«.
اسدی نماینده تام الاختیار هیات مدیره 

در آکادمی است
ســخنگوی باشــگاه اســتقلال بــا اعــلام 
رسمی شــدن صدور مجوز حرفه ای باشــگاه 
گفت: »درباره بدهی های باشــگاه باید بگویم 
دیروز ســاعت 17 آخرین مهلــت بارگذاری 
مدارک برای صدور مجــوز حرفه ای بود و به 
طــور کامل این اتفاق افتاد. ایــن مژده را به 
هواداران می دهیم که مدارک باشگاه استقلال 
به طور کامل بارگذاری شده است و مشکلی 
وجود ندارد«. او در واکنش به انتصاب برخی 
افراد در آکادمی باشــگاه از ســوی علیرضا 
اســدی توضیح داد: »آقای اســدی نماینده 
تام الاختیــار هیات مدیره در آکادمی اســت. 
ایشان مشــورت می کند، ولی تصمیم گیرنده 
خودشان هستند«. سیما پیرامون با اشاره به 
توییت منتشر شده از سوی او علیه استقلال، 
توییت صادره را تکذیــب کرد و گفت: »من 
صفحه مجازی ندارم و وکلای شــخصی من 
شکایت کرده اند. درباره استقلالی بودن خودم 
باید بگویم یکی از سهام داران باشگاه هستم و 
اگر لازم باشــد مدارک را منتشر می کنم! در 
مورد صفحه شخصی ام در توییتر باید بگویم 
فضایی اســت که ارتباط با رسانه ها را بیشتر 
می کند. این فضا برای پاسخگو بودن است و 
اگر دیگــران کاری غیر از این انجام می دهند 

جای تعجب دارد«.
هیات مدیره خواهان ادامه همکاری با 

جباری است
ساعده ســیما در واکنش به سوالی پیرامون 
ادامه همکاری مســئولان باشگاه با مجتبی 
جباری گفت: »جباری از بزرگان و ســرمایه 
بزرگ اســتقلال است و همیشــه دنبال این 
هستیم که کنار باشــگاه باشد تا از وجودش 

استفاده کنیم. 
جباری در شــرایطی به تیم ملحق شــدند 
که حضورش از گذشــتگی بود و اتفاقاً موفق 

عمل کرد. اینکــه هیات مدیره خواهان ادامه 
همکاری با جباری است در آن شکی نیست 
و تصمیم نهایی با خود ایشان است. اینکه در 
چه جایگاهی ادامه فعالیت می کند، صحبت 

خواهیم کرد«.
با این فضا غریبه نیستم

سیما با اشاره به اینکه با فضای فوتبال بیگانه 
نیست، گفت: »درباره بحث های غیرفوتبالی 
و نقش سرپرســت ها مثل خــداداد عزیزی 
که مثال زدید به مســائل فنی ربط دارد. اگر 
ســابقه مربیگری در فوتبال را نــدارم، ولی 
با ایــن فضا غریبه نیســتم و می دانم دنیای 
فوتبال چه دنیایی اســت. وظیفه من بیشتر 
برای برقراری ارتباط با رسانه ها و هواداران و 
انتقال برنامه هاســت. برای سخنگو بودن نیاز 
به داشتن رزومه ورزشی نیست، هر چند این 
رزومــه را دارم. اگر در گوگل تحقیق کرده اند 
که من نه توانمند در ارتباط هستم و نه سوابق 
ورزشــی دارم باید بگویم عضو کمیته ورزش 
شورای شهر و مدیر داخلی باشگاه امین البرز 

بودم«.
برای مذاکره با بازیکنان جدید، 
استقلال عقب نمانده است اما ...

ســخنگوی باشگاه اســتقلال درباره رویکرد 
این باشــگاه در بــازار نقل وانتقــالات گفت: 
»تمدیــد قرارداد با بازیکنان فعلی با توجه به 
اینکه فصل برای اســتقلال تمام نشده است 
و در جام حذفی حضور داریم، اطلاع رســانی 
نمی شود. اگر اطلاع رســانی نمی شود برای 
این است که تیم به حاشیه نرود. سرمایه های 
باشــگاه را از دست نمی دهیم و آنچه دغدغه 
هواداران اســت، دغدغه هیات مدیره خواهد 
بود. برای مذاکره با بازیکنان جدید، استقلال 
عقب نمانده است، اما منتظر انتخاب سرمربی 
هســتیم و مذاکرات نهایی بــا بازیکنان را با 
همفکــری بــا او پیش می بریم«. ســیما در 
واکنش به ســوال دوباره خبرنگاران پیرامون 
انتخاب ماتــزاری و اختلاف نظرهای موجود، 
توضیح داد: »به این ســوال پاسخ دادم، هنوز 
چیزی درباره ماتزاری روشــن نشــده است. 
مذاکراتی با مربیان خارجی انجام شده است 
که یکی از این مربیان ماتزاری اســت. آنچه 
که هوادار اســتقلال باید دغدغه داشته باشد 
این نیست که ســرمربی چه کسی است و با 
چه بازیکنانی مذاکره شــده. آنچه که هوادار 
باید مطالبه کند بستن تیم مدعی برای فصل 
آینده اســت. ما به این خواسته هواداران در 

فصل آینده پاسخ می دهیم«.
وضعیت استقلال خیلی وخیم نیست

ساعده ســیما درباره پیام های توییتری علی 
تاجرنیا، رئیس هیات مدیره باشــگاه استقلال 
گفت: »آنچه از توییتر آقای تاجرنیا منتشــر 
می شــود نظر شخصی ایشان است و حق هر 
عضو هیات مدیره است که در فضای مجازی 
فعالیت کند. قطعاً اطلاع رسانی دقیق از سوی 
باشگاه انجام می شود«. او در پاسخ به سوالی 
پیرامون اینکه آیا مســابقه ای از استقلال را 
تماشا کرده یا خیر، گفت: »بازی ها را دیده ام 
و باز هم خواهم دید!« ســخنگوی باشــگاه 
اســتقلال در بخش پایانی صحبت های خود 
پیرامون اظهارات علیرضا اســدی و وضعیت 
وخیمی که باشــگاه اســتقلال دارد، گفت: 

»وضعیت استقلال خیلی وخیم نیست.
 اگــر لیگ را از دســت داده ایــم می پذیریم 
مشــکلاتی از قبل وجود داشت، ولی مدعی 
قهرمانی حذفی هستیم. هیات مدیره جدید از 

نیم فصل اضافه شده است.
 تیم های دیگر نه در لیگ قهرمان شدند و نه در 
 لیگ نخبگان آسیا نتیجه گرفتند و نه مدعی 

جام حذفی هستند«.

برگزاری اولین نشست خبری خانم سخنگو در باشگاه استقلال 

وضعیت  استقلال  خیلی  وخیم  نیست
سلام به »شناورسازی« و »فَرد«، خداحافظی با »اکبر آقا«

رونمایی از صعودکرده ها و سقوط کرده ها از لیگ 2

پرونده مرحله گروهی لیگ دســته دوم فوتبال ایران در حالی بســته شد که 
تکلیف 2 تیم راه یافته لیگ دسته اول در فصل آینده و 6 تیم سقوط کننده به 

لیگ دسته سوم رسماً مشخص شد.
بــه گزارش فوتبال 360، پیکارهای لیگ برتــر فوتبال ایران به روزهای پایانی 
خود در دوره بیســت وچهارم نزدیک می شــود و حالا طبق تقویم اعلام شده 
از ســوی ســازمان لیگ، کمتر از 10 روز تا به صدا در آمدن سوت پایان لیگ 
بیســت وچهارم زمان باقی مانده است؛ آن هم در شــرایطی که تکلیف تراکتور 
در قامت تیم قهرمان مشــخص شــده و هوادار هم به لیگ دسته اول سقوط 
کرده و قرار است در 2 هفته پایانی، تکلیف تیم نایب قهرمان از بین سپاهان و 
پرسپولیس و تکلیف دومین تیم سقوط کرده از میان نساجی مازندران و مس 

رفسنجان مشخص شود.
2 تیم رسماً لیگ یکی شدند، سومین تیم از بین »نود« 

و »شهید قندی«
مســئولان سازمان لیگ در شرایطی برگزاری سطوح مختلف فوتبال باشگاهی 
را برنامه ریزی کرده اند که پرونده مرحله گروهی لیگ دســته دوم رسماً بسته 
شــده تا تکلیف صعود 2 تیم از 3 تیم برای حضور در فصل آینده لیگ دسته 
اول مشــخص شود. شناورسازی قشم در ادامه سیر صعود خود، توانست بعد از 
رسیدن به لیگ دسته دوم، مقتدرانه صدرنشین گروه اول این رقابت ها شود و 
جواز حضور در فصل آینده لیگ دســته اول را به دست آورد. فَرد البرز هم در 
گروه دوم صدرنشــین شد و به لیگ دسته اول راه یافت و سومین تیم هم بعد 
از برگزاری دوئل نود ارومیه و شــهید قندی یزد در مرحله پلی آف مشــخص 

می شود.
نام های خاطره ساز در بین سقوط کرده ها به لیگ 3!

تیم های سقوط کننده به سطح چهارم فوتبال باشگاهی ایران مشخص شده اند 
که عقاب و بهمن تهران در کنار شــهدای بابلســر از گروه نخست راهی لیگ 
دسته سوم شدند و تیم های فردوسی ثامن مشهد، آریان ملایر و دریای کاسپین 
بابل هم از گروه دوم به لیگ دســته سوم ســقوط کردند. در این بین، سقوط 
فردوسی مشهد با هدایت اکبر میثاقیان، ســرمربی کهنه کار فوتبال ایران که 
از میانه های فصل روی نیمکت تیم مشهدی نشست، در نوع خود جالب توجه 
اســت تا برخلاف رویه میثاقیان که همــواره به صعود همراه تیم های مختلف 
شهرت داشت، حالا او طعم سقوط را بچشد. همچنین دریای کاسپین بابل هم 
با خرید امتیاز خونه به خونه بابل کارش را در سالیان اخیر پیش برده که سقوط 
های سریالی را این تیم تجربه کرده و دیگری اثری از قدرت نمایی نماینده بابل 

که روزگاری در یک قدمی رسیدن به لیگ برتر بود، در فوتبال ایران نیست.

ویژه

بسکتبال ایران در آستانه کاپ آسیا

تیم ملی بســکتبال ایران در چالشــی جدید با کادر فنی، سیستم و شیوه ای 
جدید، خود را برای رقابت های بســکتبال کاپ آسیا آماده می کند، رویدادی 

که می تواند نقطه آغازی برای این رشته باشد.
به گزارش ایرنا، رقابت های بسکتبال کاپ آسیا 202۵ عربستان در شرایطی 
از 1۴ تا 26 مرداد سال جاری در جده برگزار خواهد شد که تیم ملی ایران با 
شرایطی متفاوت و نسلی تازه پا به این میدان می گذارد؛ میدانی که بسیاری 
از هواداران بســکتبال امیدوارند با موفقیت ملی پوشان کشورمان همراه باشد 
هرچند حضور در جمع ۴ تیم پایانی، هدف فدراســیون در این آوردگاه اعلام 

شده است.
طبق قرعه کشی انجام شــده تیم ملی بسکتبال ایران در گروه B با تیم های 
ملی ژاپن، سوریه و گوام هم گروه است. در گروه A استرالیا، لبنان، کره جنوبی 
و قطر، در گروه C عربســتان میزبان، چیــن، اردن و هند و در گروه D نیز 
نیوزیلنــد، فیلیپین، چین تایپــه و عراق حضور دارند و باید دید شــاگردان 
ســوتیریس مانولوپولوس در این رویداد چــه عملکردی را از خود به نمایش 

می گذارند.
تیم ملی بســکتبال ایران پس از سال ها تکیه بر نسل طلایی خود، امروز در 

دوران تغییر و بازسازی قرار دارد.
 نســلی که با نام هایــی چون حامد حــدادی، صمــد نیکخواه بهرامی، آرن 
داوودی و محمد جمشیدی و بســیاری از ستاره های بسکتبال ایران عجین 
شــده و افتخاراتی چون قهرمانی در جام ملت های آسیا، حضور در المپیک و 
جام جهانی را هم در کارنامه دارد. حال این تیم با نســلی تازه و حضور چند 
بازیکن باتجربه مســیر تازه ای را در پیش گرفته اســت؛ دوره ای که می تواند 
نشــان دهند امیدهای تازه برای بسکتبال ایران باشد به شرط آنکه در مسیر 

درست گام برداشته و نتایج قابل قبولی هم کسب کند.
با خداحافظی برخی از ســتارگان خوشنام و باسابقه بسکتبال ایران، این تیم 
چهره ای جوان تر به خود گرفته اســت. تیمی متشــکل از بازیکنان جوان و 

جویای نام و البته چند چهره باتجربه. 
بــا توجه به عدم پشتوانه ســازی در حــد و معیارهای تیم ملی در ســالیان 
گذشته باید قبول کرد نتایجی که در این مدت به دست آمده به هیچ عنوان 
رضایت مندی هواداران این رشته را به همراه نداشته، اما با وجود سپری شدن 
زمان و آزمون و خطاهایی که در این مدت شاهد بودیم، حالا می توان به تیم 

کنونی امیدوار بود.
بدون شــک برای رسیدن به سکوهای اول و دوم آسیا راهی سخت و ناهموار 
پیش رو داریم چرا که رقابت  با تیم هایی مانند اســترالیا )اول آســیا و هفتم 
جهان(، ژاپن )دوم آســیا و بیســت ویکم جهان( و نیوزیلند )ســوم آســیا و 
بیست ودوم جهان( کار آســانی نیست و باید در این خصوص تدبیری خاص 
اندیشــید، هر چند تیم های دیگر از جمله لبنان نیز می توانند برای تیم ملی 

کشورمان دردسرساز باشند.
خداحافظی حامد حدادی هــم در این میان کافی بود تا تیم ملی مجبور به 
تغییر سیســتم شود؛ با همه این شرایط چاره ای جز عبور از این چالش برای 
تیم ملی بســکتبال ایران وجود نداشت و شاید عربستان آن میدانی باشد که 

مدت هاست در انتظارش هستیم.
 Pro از سویی دیگر عملکرد خوب و موفق بهنام یخچالی در رقابت های لیگ
A آلمان و نقش اثرگذار محمد امینی، ملی پوش و ستاره جوان ایرانی در تیم 
نانســی فرانسه به نوعی امیدها را زنده نگه می دارد. در این مدت اتفاق خوبی 
دیگری که باعث افزایش انگیزه ها شد به تغییر در ساختار دفاعی تیم ملی و 
کنترل توپ در جریان بازی معطوف می شــود که بدون شک در روند بازی و 

کسب امتیاز تیم ملی بسکتبال ایران، اثر مثبتی دارد.
در نهایت اینکه تیم ملی بسکتبال ایران باید به روزهای خوب خود بازگردد، 
روزهایی که بسکتبال ایران در آسیا با اقتدار آقایی می کرد اما از آن روزهای 
خوب، ســال ها می گذرد و همان طور که مسئولان فدراسیون بسکتبال بارها 
اعلام کرده اند هدف از حضور در کاپ آسیا رسیدن به جمع ۴ تیم پایانی است 

و باید دید آیا این مهم محقق خواهد شد یا خیر.

بسکتبال

ماردن در چادرملو ماندنی شد

پس از درخشــش ادســون ماردن دروازه بان برزیلی تیم 
فوتبال چادرملو اردکان، قرارداد این بازیکن تمدید شد.

پس از جلســه علیرضا بابایی سرپرســت باشگاه چادرملو 
اردکان با این دروازه بــان برزیلی و با حضور اعضای هیات 
مدیره باشگاه، قرارداد ماردن برای 2 فصل دیگر تمدید شد 

تا او همچنان سنگربان سورمه ای پوشان دیار کویر باشد.
ماردن در فصل جــاری لیگ برتر عملکرد خیره کننده ای 
داشت و بارها به عنوان دروازه بان هفته از سوی رسانه های 

معتبر کشور معرفی شد.
او تا اینجای کار نقش زیــادی در نتایج خوب تیم فوتبال 
چادرملو اردکان داشــته و توانســته خود را به عنوان یک 
دروازه بان مطمئن در فوتبال ایران معرفی کند. تعداد بالای 
کلین شیت های ماردن نشان از عملکرد مناسب او در درون 

دروازه داشته است.
با وجود پیشنهادهایی که از سایر باشگاه ها به ماردن رسیده 
بــود این دروازه بان برزیلــی در نهایت تصمیم گرفت تا به 

حضورش در جمع شاگردان سعید اخباری ادامه دهد.

استقبال العملود از حضور در لیگ مصر

به نوشــته روزنامه ی مراکشی ایوب العملود قراردادش را با 
پرســپولیس تمدید نخواهد کرد و دوست دارد راهی لیگ 

مصر شود.
به گزارش ایســنا، روزنامه »هسبورت« مراکش از جدایی 
العملود از پرســپولیس و احتمال زیاد حضورش در لیگ 
مصر خبر داد. این روزنامه مراکشــی نوشت: »سه باشگاه 
مصــری پرامیدز، الاهلی و الزمالک به جذب العملود علاقه 
دارند و مذاکراتی غیر رسمی با مدیر برنامه های این بازیکن 
داشــته اند. خود عملود دوست دارد راهی لیگ مصر شود؛ 
آن هم در شرایطی که قراردادش با پرسپولیس در آستانه 
تمام شدن است. مذاکرات العملود با پرسپولیس برای تمدید 
قرارداد هیچ پیشرفتی نداشته است و باید دید در روزهای 

آینده چه اتفاقاتی برای این بازیکن رخ می دهند.«
الوداد تیم ســابق العملود نیز که قرار است در جام جهانی 
باشگاه ها حضور داشته باشــد به جذب این بازیکن علاقه 
دارد و باید دید او در نهایت چه تصمیمی می گیرد. بعید به 
نظر می رسد که این مدافع کناری جزو تمدیدی ها فهرست 

کارتال باشد.
ایوب العملود توســط گاریدو به پرســپولیس آورده شد و 
نتوانســت عملکرد خوبی با پیراهن سرخپوشان پایتخت 
داشته باشد. آسیب دیدگی های پیاپی باعث شدند او نتواند 
روزهای خوبی را با پرســپولیس تجربــه کند. این بازیکن 
مراکشــی تا پایان فصل جاری با سرخپوشان قرارداد دارد 

و احتمال جدایی او بسیار زیاد است.

آغاز مذاکرات الهلال با برونو فرناندز

باشــگاه الهلال عربستان رسما خواســتار جذب کاپیتان 
شــیاطین سرخ شده است و قصد دارد قبل از جام جهانی 

باشگاه ها این بازیکن را جذب کند.
به گزارش ایســنا، الهلال در جام جهانی باشگاه ها حضور 
دارد و باید با تیم های رئال مادرید ، ســالزبورگ و نماینده 

مکزیک برای صعود به دور بعد رقابت کند.
باشــگاه عربســتانی قصد دارد بازیکنان بزرگــی را برای 

حضوری قدرتمندانه در این رقابت ها جذب کند.
برونو فرناندز ستاره مورد نظر مدیران الهلال است.

روزنامه الریاضیه عربســتان اعلام کرد که مدیران باشگاه 
الهلال مذاکرات رسمی خود را با کاپیتان منچستر یونایتد 
آغاز کرده اند و قصد دارند قبل از جام جهانی باشگاه ها این 
بازیکن را جذب کنند. برونو فرناندز ستاره منچستر یونایتد 
در فصل جاری بوده است و باید دید که آیا او قراردادش را 
تمدید می کند یا اینکه پیشنهاد وسوسه انگیز عربستانی ها 

او را راهی لیگ این کشور می کند.

ماموریت مجیدی با موفقیت انجام شد

تیم البطائح با هدایت فرهاد مجیدی در هفته بیست و سوم 
لیگ امارات به پیروزی رســید تا ماندن این تیم در لیگ 
قطعی شود. به گزارش ایسنا، در ادامه هفته بیست و سوم 

رقابت های لیگ امارات یک بازی برگزار شد.
در این بازی البطائح با هدایت فرهاد مجیدی در ورزشگاه 
خانگی خود از بنی یاس پذیرایی کرد و توانست با یک گل 
به پیروزی برسد. شــاگردان فرهاد مجیدی با پیروزی که 
در این بازی به دســت آوردند 26 امتیازی شدند و در رده 

دوازدهم جدول رده بندی باقی ماندند.
اختلاف شــاگردان مجیدی با تیم ســیزدهم به 8 امتیاز 
افزایــش پیدا کرد تا ماندن این تیم در لیگ برتر امارات تا 

حدود زیادی قطعی شود.

فوتبال
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ســردار آزمون به نوشــته روزنامه ای عربی بیشرین 
نقش را در قهرمانی شباب الاهلی در فصل جاری لیگ 
فوتبال امارات داشت. به گزارش ایسنا، شباب الاهلی 
با اقتدار عنــوان قهرمانی فصل جاری لیگ امارات را 
به دســت آورد. این تیم اماراتی با ۵۶ امتیاز در صدر 
جدول رده بندی قــرار دارد؛ آن هم در حالی که تیم 

دوم، الشــارجه، با یازده امتیاز کمتر در رده دوم جای 
دارد و به این ترتیب قهرمانی شباب الاهلی سه هفته 

قبل از پایان لیگ امارات قطعی شده است.
روزنامــه عربــی masralyoum در گزارشــی به عوامل 
قهرمانی شــباب الاهلی پرداخت. این روزنامه بعد از عملکرد 
بســیار خوب مدیریت باشــگاه الاهلی در جــذب بازیکنان 
سرشــناس از ســردار آزمون به عنوان تاثیرگذارترین عامل 
قهرمانی شــباب الاهلی سخن نام برد و نوشت: »خط حمله 
شباب الاهلی با حضور سردار آزمون توانست عملکرد بسیار 
خوبی را از خود نشــان دهد. این مهاجم ایرانی با زدن یازده 
گل بهترین گلزن تیمش در فصل جاری بوده است. نکته مهم 
درباره شباب الاهلی اینکه علاوه بر سردار آزمون چهار بازیکن 
دیگر تیم هم توانســتند شــش گل بزنند که این بازیکنان 

عبارتند از سعید عزت اللهی، کارتابیا، مونس دبور و لیما. این 
نشــان می دهد که تیم در کارهای هجومی بسیار خوب کار 
کرده و درخشــش خط حمله باعث شــده است، این تیم با 

شایستگی قهرمان شود.«
در ادامه این گزارش آمده اســت: »شــباب الاهلی با ۵1 گل 
بهترین خط حمله را در اختیار داشــت. همچنین این تیم با 
18 گل خورده به همراه الشارجه بهترین خط دفاعی لیگ را 
تا اینجای فصل در اختیار دارند. شــباب الاهلی در 23 بازی 
تنها یک بار شکســت خورد این در حالی است که تیم دوم، 

الشارجه، شش بار بازی را به حریفان واگذار کرده است.«
سعید عزت اللهی و سردار آزمون در فصل نخست حضورشان 
در لیگ امارات نمایش درخشــانی داشــته اند و پیش بینی 

می شود حضورشان در این رقابت ها ادامه داشته باشد.

سردار مهم ترین عامل قهرمانی الاهلی

توانایی ندارم به فنر نه بگویم! کنعانی زادگان شاید در تراکتور
سردار دورســون نمی تواند 
به  شــدیدش  علاقه  منکر 

فنرباغچه بشود.
به گزارش »ورزش ســه«، تنها 
خرید زمســتانی لیگ بیست و 
چهارم پرسپولیس به یک مهاجم 
ترکیه ای اختصاص داشت. سردار 
دورسون، مهاجم اسبق فنرباغچه 
ترکیه با نظر اسماعیل کارتال به 

تهران آمد و خیلی زود در ترکیب ثابت سرخپوشان جای گرفت و میانگین هر دو بازی یک 
گل را در این مدت به ثبت رســانده است. سردار که بارها علاقه قلبی خود را به فنرباغچه 
نشــان داده در گفت وگوی جدید خود با یک رســانه ترکیه ای تاکید کرد اگر این تیم او 
را بخواهد به فوتبال ترکیه برمی گردد. ســردار دورسون، مهاجم پرسپولیس در گفت وگو 
با Beyaz Tv ترکیه گفت: »پس از شکســت اخیر فنرباغچه مقابل بشــیکتاش، اکنون 
می توانیم بگوییم که ۹۵ درصد گالاتاسرای قهرمان است. به نظر من برای حفظ ثبات تیم، 
باشگاه باید با ژوزه مورینیو به کارش ادامه دهد.« او در مورد جدایی اش از فنرباغچه تاکید 
کرد: »می خواستم در فنرباغچه بمانم و اگر می ماندم به تیم کمک می کردم، اما ظاهراً صلاح 
در این بود که مسیرمان از هم جدا شود.« مهاجم پرسپولیس در مورد کارتال گفت: »اگر به 
عملکرد سال های گذشته  اسماعیل کارتال نگاه کنید، قهرمانی به دست نیاورد، اما تیمش 
فوتبال خوبی بازی می کرد و امتیازهای زیادی هم کسب کرد.« سردار در مهم ترین بخش 
صحبت هایش گفت: »من توانایی نه گفتن به فنرباغچه را ندارم. هر موقع فنرباغچه تماس 

بگیرد، ما آنجا خواهیم بود. 

 باشگاه تراکتور در نظر دارد 
همانند ســال گذشته یکی 
کلیدی  مهره های  از  دیگــر 
خدمت  به  را  پرســپولیس 

بگیرد.
به گزارش ایرنا، بهار سال 1۴03 
درحالی که انتظار می رفت بعد از 
قهرمانی دراماتیک پرسپولیس در 
لیگ برتر برای هواداران این تیم 

با شــادی به پایان برســد اما خیلی زود ورق برای سرخ پوشان برگشت و در کمتر از یک 
هفته بعد از قهرمانی در بیســت و سومین دوره رقابت های لیگ برتر قرمزها وارد حواشی 
عجیب و غریبی شدند. اوسمار ویرا که در نیم فصل با اعتماد مدیران پرسپولیس جانشین 
یحیی گل محمدی شده بود به بهانه مریضی همسرش ایران را ترک کرد و دست آخر راهی 
تایلند شد تا هدایت بوریرام را برعهده بگیرد. ماجرا زمانی برای قرمزها بدتر شد که علیرضا 
بیرانوند، مهدی ترابی و دانیال اســماعیلی فر 3 مهره کلیدی از این تیم جدا شــدند و در 
اقدامی جنجالی هر 3 بازیکن راهی تبریز شدند تا لباس تراکتور را برتن کنند. پرشورها با 
تکیه بر همین 3 مهره کلیدی پرسپولیس که همان نقش را این بار در تبریز ایفا کردند موفق 
شدند نخستین قهرمانی تراکتور در لیگ برتر را رقم بزنند. تراکتوری ها بعد از قهرمانی در 
لیگ برتر، باز هم به فکر جذب یکی از مهره های کلیدی پرسپولیس هستند. محمدحسین 
کنعانی زادگان مدافع ملی پوش قرمزها که در پایان فصل قراردادش با پرسپولیس به اتمام 
خواهد رســید مورد توجه پرشورها قرار گرفته و مدیریت باشگاه تراکتور یکی از بازیکنان 

این تیم را همانند سال گذشته مامور کرده تا کنعانی را مجاب به حضور در تبریز کند.


